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Månedens profil, november 2023: 
Bo Bach Andersen 
 
Navn: 
 

Bo Bach Andersen. 

 

Alder: 
 

41 år. 

Stilling: 
 

Teknisk service medarbejder Øster 
Hornum Børneunivers. 
 

Ægteskabelig status: 
 

Gift med Ina. 

Børn: 
 

Merle 14 år og Theo 11 år. 

Født og opvokset i: 
 

Født i Nibe og opvokset i Halkær. 

 
Hvad har fået dig til at slå dig ned i Øster Hornum Sogn/skoledistrikt 
Ina er opvokset i Øster Hornum, så det var meget naturlig vi skulle finde et sted, der ikke var for 
stort, og som kunne give vores børn nogen trygge rammer i deres ungdoms år. Vi er begge fra min-
dre samfund, så vi viste godt hvad det kunne tilbyde. Så det blev Øster Hornum. 
  
Hvad synes du er godt ved at bo i Øster Hornum? 
Jeg kan godt lide de trygge rammer et mindre samfund kan tilbyde. Det med vi kan sende vores 
unge mennesker ned i byen, og vide at vi holder øje med ikke kun vores egen børn, men også nabo-
ens. Det med vi til dels kender hinanden og vi kan have en åben dialog, og bevise over for ungdom-
men at vi passer på dem og det faktisk er helt i orden, og tage snakken nede i brugsen eller i skole-
gården. 
  
Hvad synes du ville gøre det bedre at bo i Øster Hornum? 
Jeg har altid syntes at Øster Hornum er et sted hvor man støtter op omkring de mange projekter 
samt oplevelser byen tilbyder. Jeg fornemmer at Corona har været en smule hård ved os, folk be-
gyndte at se fordele ved og sidde hjemme og lade energien flyde i de små huse. Jeg syntes tit det er 
de samme mennesker, der står i spidsen for projekterne og kan godt blive en smule bekymret den 
dag de stopper. Jeg håber det er en periode og at folk kommer noget mere ud og deltager. 
  
Hvad kunne Byrådet gøre for at gøre det bedre at bo i Øster Hornum? 
Jeg er sikker på at byrådet gør et kæmpe stykke arbejde for byen. Og som jeg hører det, så er folk 
også tilfreds. Ellers er jeg sikker på at døren er åben og folk er meget velkommen til og melde sig 
ind og løfte opgaven. De fleste folk vil vel kun det bedste for byen. 
  
Hvad kan der gøres for at skabe mere aktivitet i Øster Hornum? 
Hvis man kigger byen og dens størrelse tænker jeg der er nok tilbud. Vi skal bare have folk til og 
bruge dem. Jeg ved ikke om vi er for dårlig til og reklamer for tingene. 
  
Hvad gør du selv for at gøre det bedre at bo i Øster Hornum? 
Jeg har haft startet nogen forskellig tiltag op i byen. 
Badevægten 2.0 Mountainbike gruppe. 250 medlemmer 
Badevægtens padel tennis. 45 medlemmer 
MTB-Ungdom. 26 medlemmer. 
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Alle disse kan findes på Facebook. Jeg startede disse ting op for og være social imens og efter Co-
vid 19. Det handler som ikke så meget om at køre hurtig på en cykel, eller have de helt rigtig sko til 
padel. Det handler mere om at hygge sig og få et godt grin. 
  
Hvad optager dig meget lige nu? 
Jeg syntes alt den snak om skole lukning har været en tung sten i rygsækken. Ikke nok med det er 
min arbejdsplads, men skolen er også vigtig for en mindre by som vores. Vi kender vel alle histo-
rien om hvis skolen lukker, ja så lukker brugsen samt de nye byggegrunde bliver aldrig besat. 
  
Hvilken bog har gjort størst indtryk på dig? 
Nordkræft. Jeg syntes den er sjov når man kender byen. 
  
Hvilket musikværk har gjort størst indtryk på dig? 
Jeg er rigtig glad for Nibe festival, Jeg har arbejdet nogen år som frivillig hjælper, og hørt meget af 
den musik Nibe kan præsentere. Jeg syntes det meste musik er godt, det handler vel mest om stem-
ningen man er i. 
  
Hvilket kunstværk har gjort størst indtryk på dig? 
Jeg er nok ikke den rigtig og spørge om kunst. 
  
Hvilken film har gjort størst indtryk på dig? 
Cocktail. Havde engang en drøm om at blive bartender. 
  
Hvad ønsker du dig mest af din tilværelse? 
At jeg hele tiden udvikler mig, og ikke står stille og lader mig fange af hverdagen. 
  
Hvordan holder du dig i form? 
Jeg forsøger at komme afsted så meget som jeg nu kan på min mountainbike. Ellers spiller jeg lidt 
badminton og padel tennis og går nogen gode ture med hunden. 
   
Hvad er din livret? 
Stegt flæsk med persillesovs. 
  
Hvad laver du i fritiden? 
Jeg har været fodboldtræner her i byen i mange år, både for min datter og søn. Og da de stoppe ville 
jeg ikke slippe kontakten med de unge mennesker, så derfor startede jeg MTB-Ungdom op. 
Så meget af min fritid går med og lave ture ud af huset for både voksne og børn på Mountainbike. 
Samt turnerings planer for padel tennis. 
   
Hvad laver du i dine ferier? 
Jeg forsøger meget og slappe af. Jeg vil helst ned i varmen. Men der er også pænt i Danmark. 
  
Hvad kan gøre dig glad? 
Når min omgivelser trives og har det godt. Og jeg for lov og gøre en forskel, så har jeg det godt. 
  
Hvad kan irritere dig? 
Folk der ikke gider svare, og ikke kan fastholdes i en dialog. Folk der ikke har sat sig ind i ting som 
man gerne vil kloge sig på. 
  
Hvad ville du gøre, hvis du vandt 10 millioner? 
Give mine børn nogen oplevelser. 
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Hvis du skulle give folk et godt råd, hvad skulle det så være? 
Husk du har også engang været ung. 
 

 


